

# 目 錄 Contents

## 原著 Original articles

- 1 自體纖維蛋白膠在周邊神經修補上之評估  
賴精二 邱文達 宋奉宜 邱瀚模 李文軒  
Evaluation of Autologous Fibrin Glue in Peripheral Nerve Regeneration  
Jing-Erh Lai, Wen-Ta Chiu, Feng-Yi Song, Han-Mo Chiu, Wen-Shuan Lee
- 9 製作O環型覆蓋式義齒的簡易方法  
黃永賢 林哲堂  
The Easier Method for Fabricating the Overdenture of the O-Ring Type  
Yeong-Shyan Hwang and Che-Tong Lin
- 17 醫學中心臨床護士工作壓力感受之探討  
吳盈江  
An Exploratory Study on Job Stress Perception for Clinical Nurses in Medical Center  
Wu, In-Chiang
- 43 中藥對老鼠胚胎發育影響之研究  
曾啓瑞 楊玲玲 簡文維 張淑如 陳庵君  
Effect of Traditional Chinese Medicine on Mouse Embryo Development  
Chii-Ruey Tzeng, Ling-Ling Yang, Li-Wei Chien, Shew-Ru Chang and An-Chiun Chen
- 47 Measurements of Resonance Frequency of Hydrogen Nucleus and Fluorine Nucleus By the Method of Nuclear Magnetic Resonance  
核磁共振法測定氫核及氟核之共振頻率  
Wen-Feng Tsai  
蔡文鋒
- 59 醫學中心臨床護士工作態度感受量表之編修  
吳盈江  
Perception Scale of the Job Attitude of Clinical Nurses at the Medical Center  
In-Chiang Wu
- 75 N-Water  $\pi$ 對Sarcoma-180 癌細胞之抑制作用  
高信義 張大邦 曾金章  
Inhibition against Sarcoma-180 Tumor Cells in N-Water  $\pi$  Treated ICR Mice  
Hsin-Yi Kao, Ta-Pang Chang and Cheng-Chaung Tseng

### 專題報導

81 老年肺癌比例綜合分析

87-123 北醫同仁發表於校外期刊之論文摘要

香風  
目 1  
1  
8 2  
T  
8 11  
A  
23  
1  
1 12  
10  
1  
8 23  
1  
1 25  
1